

5 Days TAIWAN Happy Chinese New Year **NO.B3**

Day1 SAT Departure✈️Taipei 2020/1/25

* Onetel or similar 3★

Upon arrival, transfer to Taoyuan County- After check in, free at own leisure.

Day2 SUN Taichung-Changhua- Nantou 2020/1/26

*B/L/D

* Pei Kong Creak Resrt or similar 4★

Lugang Street ~ Taiwan Glass Museum ~ Glass Temple ~ Hot Spring (Bring your own swimsuit and swimming cap)

Lugang Street: Polular port city in Taiwan , but also with the decline of the port and lonely , but also because of the decline of untapped while retaining a considerable number of cultural and historical monuments and authentic cuisine snacks, to enjoy authentic gourmet snacks and Bellagio culture.

Taiwan Glass Museum: With the motto "Bright and Bright," is a motto that combines the characteristics of Taiwan's ecology, culture and art. People come here to have a refreshing feeling and break the impression of the people's cold glass.

Glass Temple: Glass Matsu"Shing Temple guard" glass combined 132team to build the world a unique glass temple, with at least70,000glass, spent \$ 70 million, four-meter high ceiling temple, one of the most special,1400 with a glass cutter has Yushan mountain shape consisting of a shrine, piled out of the main peak of Yushan mountain, in order to render three-dimensional mountains

Day3 MON Nantou-Taipei 2020/1/27

*B/L/--

* Onetel or similar 3★

SUN moon Lake ~ Wen-Wu Temple ~ To the mountain trail ~ Sightseeing strawberry garden ~ Picking strawberries (one box per person) ~ Sakura Tour ~ Shihlin Night Market

SUN moon Lake : The SUN Moon Lake, located in the middle of Taiwan, with an elevation of 748 meters above sea level, is the only natural big lake in Taiwan. The southern part of Lalu Island is shaped like a new moon, and the northern part is shaped like a sun; hence the name SUN Moon Lake.

Wen-Wu Temple : Located in the northern waist, dedicated to Confucius (Wen-sheng), Yue Fei and Guan Yu (Wu Sheng), named after temples built along the mountain. The temple consisted of three sections, colored golden-yellow, is a typical northern China styled momentum.

To the mountain trail: the starting point of the trail is next to the Xiangshan Visitor Center, from the original bicycle lane, and then to the lake, the floor is hollowed out, and it is a little rocking and exciting.

Sightseeing strawberry garden : Arrange the local strawberry garden to let the guests experience the strawberry picking experience and have fun.

Sakura Tour : Arrange the most beautiful spot for cherry blossoms in the season.

Shihlin Night Market: One of the largest night markets in Taipei, famous at home and abroad in a

variety of traditional snacks, such as ho big chicken, tofu, oyster omelet, frogs lay eggs, Shihlin sausage ... and other Taiwanese snacks taste. Cheap clothes jewelry is also a good choice for shopping.

Day4 TUE Taipei 2020/1/28

*B/L/--

* Onetel or similar 3★

Jiufen street ~ Shifen Old Street ~ The 44th south Village ~ Taipei 101(Observatory fee own expenses) ~ Raohe Street Tourist Night Market

Jiufen street: once abandoned after the mountain to dig gold, for the movie "City of Sadness" and once again flourishing, becoming the longest one of Taiwan's most lively streets, a variety of souvenirs, souvenirs and snacks, attract large numbers of tourists up the mountain shopping Do not miss the famous snack - taro round nine.

Shifen Old Street : Shifen Old Street is located along the the Pingxi largest train station and railways. It is not only well-known to the old buildings, but also to the unique view that trains pass by in a very closed distance. The trains often bring surprises to tourists. The streets are lined with considerable number of sky lanterns and souvenir shops.

The 44th south Village : In the past, it was one of the villages. Because it was the factory of the 44th arsenal of the company, and it was located in the south of the factory, it was named the 4th South Village. Although the place is not big, it retains many different tastes from the bustling city. A lively 101 department store near the formation of a strong contrast.

101 Taipei: Taiwan's tallest building, with a total height of 508 meters, the integration of modern art and architectural features Chinese fengshui, there are around the world brand-name merchandise.

Raohe Street Tourist Night Market : It is 600 meters in length, near Shongshan Railway Station. There is a decorated-archway in front of the entrance. There are various shops and stands in the night market. It presents Taiwanese characteristic and is definitely a place worth visiting.

Day5 WED Taipei - Taoyuan ✈ Sweet Home 2020/1/29

*B

After breakfast, you are free at leisure till your departure transfer to Taoyuan C.K.S. Airport. Home Sweet Home!

*The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

SHOPPING STOP : Traditional Aboriginal Product, Tianlu Art Center, Pearl, Tea

CNBGV2-200125 2020年1月25日 星期六出發

冬季限定：採草莓（每人一盒）· 秘境賞櫻

春節特別安排：美人湯溫泉· 祈福大天燈

5天 寶島賀歲新春團：五福臨門

Feet 1.溫泉、2.櫻花、3.老街、4.夜市、5.採草莓

Day1 SAT 出發地✈台北 1月25日**初一**

*一樂園或同級 3★

接機~酒店

抵達機場後由優秀導遊迎接，出機場後前往指定下榻酒店，台北是台灣最大的都市，體驗台北整體發展活潑的多樣性。

Day2 SUN 台北-南投 1月26日**初二**

*早餐/鹿港風味/檳榔風味

*沙八度假村或同級 4★

鹿港老街~台灣玻璃博物館~玻璃廟~美人湯溫泉(請自備泳衣泳帽)

鹿港老街：曾是台灣最熱鬧的港口城市，卻也隨著港口沒落而落寞，卻也因沒落未開發而保留了相當多的文史古蹟與道地特色美食小吃，到鹿港小鎮品嚐道地美食小吃與文化吧!

台灣玻璃館：以『四面亮麗、八方驚奇』為座右銘，結合了台灣生態、文化藝術之特色，讓人來到這裡能有一種耳目一新的感覺，打破民眾對於玻璃冰冷的印象。

玻璃廟：玻璃媽祖廟『護聖宮』結合 132 家玻璃團隊共同打造世界獨一無二的玻璃廟，至少用 7 萬片玻璃，斥資 7 千萬元，廟內挑高 4 公尺，其中最特殊的，是用了 1400 片玻璃切割組成一座有玉山造型的神龕，堆砌出玉山主峰，為了呈現山巒的立體感。

Day3 MON 南投-台北 1月27日**初三**

*早餐/山地風味/自理

*一樂園或同級 3★

日月潭~文武廟~向山步道~觀光草莓園~採草莓(每人採一盒)~賞櫻之旅~士林夜市

日月潭：全台最大淡水湖泊，四周群巒疊翠，山水相映的景致相當美麗，南形如月弧，北形如日輪，所以名為『日月潭』，是古今中外遊客來台必訪景點。

文武廟：位於潭北山腰上，因供奉孔子(文聖)、岳飛及關羽(武聖)而得名，殿宇沿山勢而建，分前、中、後三殿，佔地廣闊，色彩以金黃色為主，為中國北宮殿式廟宇，氣勢十分雄偉。

向上步道：步道起點就在向山遊客中心旁，從原有的自行車道，再向前延伸到湖面上，地板採鏤空設計，走起來有點搖晃很刺激

觀光草莓園：安排當地盛產草莓園，讓貴賓們體驗現場採摘草莓體驗，享受樂趣，每人採一盒。

賞櫻之旅：安排當季櫻花花況最美的地點賞花。

士林夜市：台北市最具規模的夜市之一，以各種傳統小吃聞名國內外，如豪大雞排、臭豆腐、蚵仔煎、青蛙下蛋、士林大香腸...等各種台灣小吃可品嚐。便宜的衣服首飾亦是購物的好選擇。

Day4 TUE 台北 1月28日**初四**

*早餐/蒙古烤肉/自理

*一樂園或同級 3★

九份山城~十分老街(贈四人一盞大天燈)~四四南村~台北 101(觀景台自費)~饒河夜市

九份：曾經是挖金礦後的廢棄山城，因電影《悲情城市》而再度繁華，成為台灣最熱鬧最長的一條老街，各式各樣的手信、紀念品及小吃，吸引大量遊客上山逛街，千萬不可錯過有名的小吃~九份芋圓。

十分老街:十分老街位於平溪地區最大的火車站十分站鐵道兩旁,以全台獨一無二火車門前過的街道奇景聞名,常給遊客帶來意外的驚喜,街道兩旁有相當多天燈紀念品專賣店。

四四南村:過去為眷村之一,因當時住的是聯勤第 44 兵工廠的廠工,又位於工廠之南,故名四四南村,雖然地方不大,但卻保留很多跟繁華都市不同的味道,與附近熱鬧的 101 百貨商圈形成一個強烈的對比。

台北 101:台灣第一高樓,總高度達 508 公尺,融合現代藝術及中國風水的特色建築,內有世界各地名牌商品。

饒河觀光夜市:台北知名觀光夜市,兩側商店及騎樓下的攤販不計其數,因此來到此地的人,無論採買服飾、生活用品或吃喝玩樂,絕對能盡其所欲。

Day5 WED 台北→甜蜜的家 1月29日初五

*早餐

早餐後,自由活動至時間到送往機場,搭乘豪華客機返回甜蜜的家。

*上述行程僅供參考,正確行程乃依照當地接待社按當時實際狀況重新調整為主

台灣特產:山地特產中心、天祿藝術中心、珍珠、茶葉

Chinese New Year 2020 Special Tour 寶島假期 2020 春節 GV2 價格表

Tour Code 行程編號	Tour Name 行程名稱	Departure Date 出發日	Tour Fare 團費	Tipping 小費	Single Room Surcharge 單房差	Upgrade to 4* Hotel 升等全 4 星
CNBGV2-200125_5D	五福臨門-B3	1月25日初一	SG420	SG23	SG265	+SG50

◎行程名稱為春節祝福語~可自行更改行程配套名稱

- 1 adult & 1 child share room, child is the same price with adult
- 2 adults & 1 child share room, child extra bed 100%, child no bed 75%
3. More than 110 centimeters (or 6 years old to 11 years old) Child extra bed, below 110 cm child no bed fare

[Click here to Submit Enquiry](#)

(BDL-25/10/2019)